

ຄວນເອົາໃຈໃສ່ໃນການປະຕິບັດ

- ຂໍ້ທີ 1. ຕ້ອງໃຫ້ເອົາໃຈໃສ່ໃນການປະຕິບັດ ສຳລັບຜູ້ເຂົ້າມາປະຕິບັດ ແລະໃຫ້ເບິ່ງໂຕເອງເອົາໃຈໃສ່ ນຳໂຕເອງໃຫ້ໄດ້ຫຼາຍຂຶ້ນທີ່ສຸດ ພ້ອມດ້ວຍພ້າວໄຄວ່ຄວ້າພັກໄຜ່ ເອົາໃຈໃສ່ໃນມັດໃນຜົນ ບໍ່ໃຫ້ ເຮັດຄືເກົ່າ ບໍ່ໃຫ້ເອົາແຕ່ເວລາຮອດແລ້ວເລີກ ຕ້ອງໃຫ້ເອົາໃຈໃສ່ແບບພິເສດ ເປັນພິເສດ ໃຫ້ ເຮັດແທ້ທຳຈິງ ໃຫ້ຊ່ວຍຕົນເອງໃຫ້ໄດ້ເຖິງທີ່ສຸດ ເພາະວ່າເຮົາມີໂອກາດໜ້ອຍ ເວລາເຮົາຍັງ ເຫຼືອໜ້ອຍ ເວລາເຮົາຍັງເຫຼືອບໍ່ຫຼາຍ ຂໍໃຫ້ທຸກຕົນທຸກຄົນ ຂໍໃຫ້ທຸກຕົນທຸກຄົນ ຈົ່ງຮັບຈົ່ງພ້າວ ນຳກັນ ຈົ່ງເຜື່ອແຜ່ກັນ ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ສິ່ງດີໆເຂົ້າມາຮອງຮັບໃນຊີວິດ ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ບຸນ ໃຫ້ໄດ້ກຸສົນ ໃຫ້ໄດ້ມັດ ໃຫ້ໄດ້ຜົນ ໃຫ້ໄດ້ຍານຮູ້ແຈ້ງ ໃຫ້ແຈ້ງຂຶ້ນແຈ້ງຂຶ້ນ.
- ຂໍ້ທີ 2. ຂໍໃຫ້ທຸກຕົນທຸກຄົນຈົ່ງຄິດວ່າ ເຮົາມາເຖິງແລ້ວ ເຖິງທີ່ແລ້ວ ຊ່ວຍກັນສ່ຳ! ພະຍາຍາມຊ່ວຍກັນ ໃຫ້ຫຼາຍ ຊ່ວຍຕົນເອງໄປພ້ອມ ຊ່ວຍພ້ອມໆກັນໄປທັງສອງຝ່າຍນັ້ນແລ້ວ ຂໍໃຫ້ພິນິດພິຈາລະ ນານຳກັນ ພິຈາລະນານຳກັນເບິ່ງໃຫ້ຖີ່ຖ້ວນ ເບິ່ງໃຫ້ຮູ້ວ່າອັນໃດເປັນອັນໃດ? ສ່ວນໃດເປັນ ສ່ວນເຮົາ? ສ່ວນໃດເປັນສ່ວນເຂົາ? ສ່ວນໃດເຮົາຢືມເຂົາມາ? ສ່ວນໃດເຮົາຂໍເຂົາ? ສ່ວນໃດ ເຮົາມີຢູ່? ສ່ວນໃດເຮົາເພີ່ມຂຶ້ນເພີ່ມຂຶ້ນ?
- ຂໍ້ທີ 3. ເຮົາທຸກຄົນ ຈົ່ງພາກັນເຮັດຈົ່ງພາກັນທຳສ່ຳ! ເພື່ອໃຫ້ທາງໃນຂອງເຮົາຮູ້ຂຶ້ນ ແຈ້ງຂຶ້ນ ສະຫວ່າງ ຂຶ້ນ ເພື່ອໃຫ້ເໝີດທຸກຊັ້ນທຸກສ່ວນ ທຸກພາກສ່ວນຮູ້ແຈ້ງນຳກັນ ຮູ້ເຂົ້າໃຈນຳກັນ ສ່ວນຂອງເຮົາ ກໍຄືຝ່າຍທາດ ກໍຄືຝ່າຍຂັນທໍ ຂັນທໍທັງທ້າເຮົານີ້ແລ້ວ ຂັນທໍທັງທ້າເຮົານີ້ ມີພຽງແຕ່ເກີດມາແລ້ວ ກໍດັບ ສັບປ່ຽນວຽນວົນກັນຢູ່ແບບນີ້!
- ຂໍ້ທີ 4. ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາທັງຫຼາຍ ຈົ່ງພາກັນພາກພຽນພະຍາຍາມ ພະຍາຍາມເຮັດ ພະຍາຍາມສ້າງ ສ້າງ ເອົາຄຸນງາມຄວາມດີ ສ້າງເອົາຄວາມຖືກຕ້ອງ ສ້າງເອົາຄວາມເໝາະສົມ ສ້າງໃຫ້ເຮົາເປັນຜູ້ກົມ ກົນກົມກຽວ ບໍ່ເກີ້ເຂີນ ບໍ່ໜ້າຈິດໜ້າຈອຍ ໃນຕອນປະເຊີນກັບສິ່ງໃດໆທັງເໝີດທັງສິ້ນ.
- ຂໍ້ທີ 5. ຂໍໃຫ້ເຮົາຈົ່ງຄິດວ່າ ບຸນເຮົາມີແລ້ວ ເຮົາຈົ່ງມາຮອດມາເຖິງ ແຕ່ວ່າໃຜໆກໍບໍ່ແນມເຫັນບຸນ ບໍ່ມີ ໃຜແນມເຫັນບຸນ ເພາະວ່າບຸນເປັນສິ່ງທີ່ຕາແນມເຫັນບໍ່ໄດ້ ບາບກໍຄືກັນ ມີພຽງແຕ່ສະທ້ອນໃຫ້ ເຫັນເທົ່ານັ້ນ ເຫັນດ້ວຍປັນຍາ ບຸນກໍຄືຄວາມດີ ຄວາມເຢັນ ເຢັນສະຫງົບນຶ່ງຢູ່ແຫ່ງພາຍໃນ ເຢັນແບບພິຈາລະນາສິ່ງທຸກຢ່າງ ທັງທາງຝ່າຍລົບ ທັງທາງຝ່າຍບວກ ຍິນດີພິຈາໄດ້ເໝີດ ເພາະວ່າ ຜູ້ມີບຸນຕ້ອງພິຈາລະນາໄດ້ ມີແກ້ວແວ່ນແຍງເຫັນ ເຫັນວ່າອັນໃດເປັນອັນໃດ? ເຫັນ ວ່າຄວນ ຫຼືບໍ່ຄວນ? ເຮົາທັງຫຼາຍຕ້ອງພະຍາຍາມຝຶກໃຫ້ໄດ້ ໄດ້ບຸນໄດ້ກຸສົນມາຮອງຮັບ ໄດ້ ແກ້ວມະນີ ມະນີໂຊດ ໂຊກດີຖ້າໄດ້ ໂຊກດີຖ້າໄດ້ພົບໄດ້ພໍ ຂໍໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍພິຈາລະນາເຖິດ! ພິຈາລະນາທັງເໝີດທຸກຄົນດ້ວຍກັນເຖິດ! ບຸນຄືເຢັນ ຄືສະຫງົບ ຄືປົກກະຕິ ຄືດີ ຄືຊອບ ຄືປະ

ກອບຊອບທັມ ຄືທັມມະ ຄືຢາວິເສດ ຄືເປັນສິ່ງດັບເຫດ ເຫດທີ່ພາໃຫ້ທຸກຂໍ້ທັງຫຼາຍທັງປວງ, ຊ່ວຍກັນເຖິດ! ຊ່ວຍພາກັນຝຶກປະຕິບັດ ຊ່ວຍນຳພານຳກັນ ຊ່ວຍແຍກແຍະ ຊ່ວຍຊີ້ແຈງອະທິບາຍ ຫຼາຍຄົນຈິ່ງຊິຮູ້ ຈິ່ງຊິເຂົ້າໃຈນຳກັນ ທັມມະເປັນຢາໂອສົດໄດ້ ທັມມະເປັນຢາຮັກສາກາຍ ວາຈາໃຈ ທັມມະສາມາດເຮັດໃຫ້ໃຈດີໃຈເຢັນເປັນສຸຂໄດ້ ທຸກຂໍ້ຫາຍ ສຸຂຈະເກີດ ຄວາມເປັນຜູ່ປະເສີດເລີດຍິ່ງກໍຈະເກີດຂຶ້ນມາ ເກີດຂຶ້ນມາຄຸ້ມຄອງຊີວິດ ຊີວິດກໍຈະມີແຕ່ຄວາມສົດໃສ ຊີວິດກໍຈະມີແຕ່ຄວາມສົດຊື່ນ ຊີວິດກໍຈະບໍ່ຂ້ອງບໍ່ຄາ ບໍ່ຄານັ້ນບໍ່ຄານີ້ມາຜູກມາມັດເອົາ ເພາະວ່າແຈ້ງເໝີດແລ້ວ ສະຫວ່າງເໝີດແລ້ວ ເພາະວ່າໄດ້ຮູ້ໄດ້ເຂົ້າໃຈ ຊີວິດກໍຈະກາຍເປັນຜູ່ມີອິດສະລະ ມີອິດສະລະ ຍ້ອນວ່າບຸນກຸສົນຊ່ວຍ

ວັນທີ **10/04/2016**, ເວລາ **06:20-06:49** ໂມງ, ໃຊ້ເວລາຈົດຂຽນໄວ້ **29** ນາທີ
 ຜູ່ຮັບຈົດຂຽນ ແລະຕີພິມໄວ້ຈາກແມ່ພຣະ ດຣ. ມະນີສິດ ແກ້ວດາລາ
 ໂທລະສັບ:(+856-20) 2222 8489, E-mail: manisothk@gmail.com;